
Generalforsamling i Skf. Krudttønden d. 17/11 2020. 

 

1. Valg af dirigent: Henrik Rommel vælges enstemmigt. 

Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt og dermed lovlig. 

2. Valg af referent. Rasmus Helbo vælges enstemmigt. 

3. Aflæggelses af beretning.  

Det har været et år i coronaens tegn. Efter sidste GF i marts 2019 gik alt sin vante gænge og 

foreningen rykkede udenfor på Kalvebod, skød sin sommerskydning og kom ind i DGI byen igen. 

Satte gang i diverse stævner og træning op mod DM og så ramte Coronaen og vore børne og 

ungdomsskytter der normalt er stærkt repræsenteret kom ikke afsted. Normalt ville vi holde GF i 

marts 2020, den holder vi så nu, mens vi fortsat er lukket ned. Vi forsøger at holde gang i 

foreningen, mens coronaen raser, mere om disse tiltag senere. Men ellers går det godt. 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab. v. Regnar Buch, kasserer. 

Fantastisk år, det første nogensinde med underskud. Et minus på hele 138 kr.  

Til gengæld er egenkapitalen stigende, fordi vi har fået flere nye våben: 

Forrige år fik vi 23.000 kr. til fem nye pistoler. 

I år fik vi 20.000 kr. til en talentriffel. 

Næste år søger Regnar efter to grov pistoler til Kalvebod. 

Den langsigtede strategi er at vi skal ha skiftet alle gamle rifler ud med nye rifler. 

Desuden har vi ansøgninger ude på en kompressor til skyttehuset hos en fond. Kompressoren er til 

luftvåben og til fælles brug for alle foreninger. 

Sidst men ikke mindst søger vi 4000 kr. i tabte indtægter grundet corona. Vi tager hvad der falder 

af. 

5. Behandling af indkomne forslag. Ingen forslag indkommet. 

6. Valg. 

a. Formand. Rasmus Helbo trækker sig for at få mere tid til andre sysler. Bestyrelsen indstiller 

enstemmigt Henrik Rommel til posten som formand. Der er ikke andre kandidater til posten og 

Henrik Rommel vælges enstemmigt. 

b. Næstformand. Alex Jørgensen. Ikke på valg. 

c. Kasserer. Regnar Buch. Ikke på valg. 

d. Bestyrelsesmedlemmer. Andreas Nielsen, Mathias Mex-Jørgensen, Meelis Tikk og Robin 

Schneidermann vælges. Robin gør opmærksom på at dette er hans sidste tur i bestyrelsen. 

e. Revisor. Jørgen Vedsted genvælges. 

7. Evt. 

Der arbejdes pt. på at få mere skydetid, således at vi under coronaen atter kan invitere vore voksne 

skytter til skydning i DGI. Alex arbejder på sagen med at skaffe flere baner allerede fra kl. 16 om 

tirsdagen, mens der tænkes i at børn og unge skyder tidligt og der efterfølgende deles ankomst og 

skyde tids slots ude til de voksne skytter efterfølgende. 

Krudttønden har skrevet til Skydeudvalget under DGI med anmodning om, at DGI faciliterer en eller 

flere workshops for børn og unge fra flere forskellige skytteforeninger. DGI har meddelt, at de tager 

sig af initiativet og skydeudvalget har meddelt, at de finansierer dette. 

 

Rasmus Helbo takker medlemmerne for tilliden gennem sin tid i bestyrelsen som menigt medlem 

og som formand. En ekstra tak skal lyde til Regnar for hans evige kampe for foreningen med fonde 



og mod kommunen og andre bureaukratiske embedsmandsværk. Det er en fornøjelse at ha haft en 

sådan kasserer ved sin skulder. 

Til Rommel, tak for at tage handsken op som formand, det kræver hår på brystet, der er tider hvor 

diverse typer gerne vil ha adgang til våben, den slags skal mødes med et klart nej. 

Til dette indskyder Jacob Ringgaard, som en bemærkning til alle deltagere, at det er uhyre vigtigt at 

HELE foreningen bakker en formand op i netop den slags sager. 

Endelig en særlig tak til Alex Jørgensen, som altid har været der til sparring i svære spørgsmål, for  

at være klar i spyttet og komme med sin objektive klare holdning hurtigt og præcist. Uden Alex 

havde jeg ikke været en god formand. 

Til den nye bestyrelse, husk at Alex ligger inde med mange mange års erfaring, han er kun et 

telefonopkald væk og der er masser at høste på et sådant opkald. Brug ham, det har jeg gjort med 

succes. 

Tak for god ro og orden. 

 

Ref. Rasmus Helbo 

Formand Emeritus. 

 


